
            Zápisnica zo zasadnutia Valného zhromaždenia 

     Urbárskeho pozemkového spoločenstva Žilina-Trnové 

   konaného dňa 10.09.2022 v kultúrnom dome Žilina-Trnové

1. Otvorenie a voľba návrhovej ,  mandátovej komisie,  zapisovateľa a 
voľba pracovného predsedníctva.

     Schôdzu otvoril a prítomných podielnikov privítal predseda Urbárskeho pozemkového 
spoločenstva pán Peter Lacko.
Predseda UPS p. Peter Lacko prečítal kandidátku členov jednotlivých komisií. 
Mandátová  a     volebná komisia:  
Predseda:  Janka Fornerová
Členovia:   Vladimír Podhorec, Viliam Vričan, Mária Nováková, Dušan Magoč.
Návrhová komisia:
Predseda:  Pavol Podhorec,  
Členovia:   Ladislav Magoč, Ivan Sedliaček..
Overovatelia:
Valéria Danišková, Mária Danišková., 

Zapisovateľka:
Helena Riháková

Pracovné predsedníctvo:
Peter Lacko,  Mgr.Vladimír Podhorec, Ivan Sedliaček

     Keďže z pléna nebol daný žiadny doplňujúci alebo pozmeňujúci návrh dal predseda Peter 
Lacko hlasovať. Všetci prítomní podielnici boli za zvolenie navrhnutých členov jednotlivých 
komisií. Nik nebol proti ani sa nik nezdržal hlasovania. 
 Potom predseda vyzval členov mandátovej komisie, aby sa ujali svojej funkcie.

2. Správa mandátovej komisie
   Predseda mandátovej komisie oznámil, že z 1112 podielov je prítomných 696 podielov čo 
predstavuje 62,67 % a konštatoval,  že VZ je uznášaniaschopné.
  

  3. Program zasadnutia Valného zhromaždenia a jeho schválenie.
          Po konštatovaní predsedu mandátovej komisie, že Valné zhromaždenie je uznášania-
schopné, predseda urbárskeho pozemkového spoločenstva pán Peter Lacko prečítal program 
schôdze . 

          Po prečítaní programu Valného zhromaždenia predseda p. Lacko vyzval prítomných 
podielnikov, aby sa vyjadrili k prednesenému programu, prípadne navrhli jeho zmeny. 
           Keďže z pléna nebol daný žiadny doplňujúci alebo pozmeňujúci návrh dal predseda 
Peter Lacko hlasovať. Všetci prítomní podielnici boli za prečítaný program. Nik nebol proti 
ani sa nik nezdržal hlasovania. Keďže všetci vlastníci prítomných  podielov boli za prijatie 
predloženého programu,  program Valného zhromaždenia schválený. 
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4. Prednesenie hodnotiacich správ 
 Vyhodnotenie plnenia rozpočtu  za rok 2021 prečítal predseda UPS p. Lacko Peter.
 Správu o činnosti výboru za rok 2021  prečítal  predseda UPS p. Lacko Peter.
 Doplnky a zmeny v registri podielnikov v roku 2021 prečítala Helena Riháková.
 Správu o hospodárení v lese za rok 2021 prečítal p. Ivan Sedliaček .
 Správu dozornej rady UPS Žilina-Trnové o kontrolnej činnosti za rok 2021 prečítal 

predseda DR Mgr. Vladimír Podhorec.  
  
      5. Odpredaj nehnuteľnosti 
.  Na základe bodu programu predseda UPS p. Lacko Peter predložil prítomným v rozprave 
čo sa vykonalo v priebehu roku 2021 a 2022 ohľadom odpredaja parcely č. 1433/1 orná pôda 
o výmere 40230m2 a z akých dôvodov je potrebné uvedenú parcelu odpredať.  Po prečítaní 
dal priestor  plénu  aby sa k uvedenému  odpredaju vyjadrili. 

- Ako prvý sa do diskusie prihlásil p. Šenkár Dušan, ktorý sa priamo k predaju pozemku
nevyjadroval, ale napádal členov výboru zo zlého hospodárenia, ďalej že ho zhruba 
pred 10-12 rokmi nepustili na Valné zhromaždenie, prečo výbor musí zasadať každý 
týždeň a pod. Ďalej sa pýtal na dôvod vykázanej straty za rok 2021. Na všetky jeho 
invektívy mu priamo odpovedal predseda p. Lacko a pozval ho na jednanie výboru, 
aby mal prehľad, ako pracuje výbor. Čo sa týka straty za rok 2021 bolo mu daná od-
poveď, že podiely z predaja boli vyplatené podieľnikom, boli zrušené bilbordy, za 
ktoré UPS dostávalo mesačne cca 25 000€. Tieto príjmy skončili a príjmy z ťažby sú 
obmedzené, ťažba je len v malom množstve. P. Opalková Emília mala dotaz na bod č. 
5 – predaj nehnuteľnosti, jedná sa o jej syna Ivana, ktorý má požiadavku o odpredaj 
pozemku na prístupovú cestu v oblasti Brezičia. P. Lacko jej odpovedal, že táto jej 
požiadavka sa rieši a má sa zastaviť na výbore UPS, kde sa dorieši ďalší postup.  P. 
Smičíková Magdaléna – ohľadom predaja navrhnutého pozemku – aký je znalecký 
odhad ceny pozemku, metre štvorcové a výhody predmetného predaja z dôvodu 
terajšej inflácie. Či by nebolo lepšie počkať na inú vhodnú dobu a pod. Predseda p. 
Lacko jej odpovedal, že predaj parcely č. 1433/1 bol schválený na Valnom zhromaž-
dení v roku 2009 nadpolovičnou väčšinou prítomných členov. Ale na základe zákona 
č. 97/2013 toto schvaľovanie sa muselo obnoviť. Výbor počas 12 rokov na tejto veci 
pracoval. Každý člen má právo každý utorok prísť na výbor a informovať sa o práci 
výboru v tom ktorom období. Ale ako je každý rok dlhý, ani jeden člen sa neprišiel 
informovať o práci výboru o jeho aktivitách. Je veľmi ľahké kritizovať výbor na val-
nom zhromaždení, ale ktorý z mladších členov sa prihlásil do výboru – ani jeden, ale 
kritizovať je veľmi ľahké. Čo sa týka dlhodobého plánu na činnosť prác v lese, toto 
nie je možné z hľadiska plnenia lesného hospodárskeho plánu, ktorý sa každý rok 
vypracováva na aktuálny rok. Nevieme dopredu predpokladať, čo sa v lese udeje, ako 
bude pokračovať napadnutie podkôrnym hmyzom, množstvo preriezok a prebierok. 
Výbor vždy hospodári len s tým, na čo má prostriedky a čo sa týka poznámky, prečo 
sa stroje nenakupovali v období, keď bolo na účte dostatok prostriedkov, odpovedal, 
že vtedy vzhľadom na druh činnosti, ktoré sa v porastoch nachádzali tieto neboli 
potrebné.  Ďalej sa prihlásil Ing. Kurhajec Ján, tento priamo kládol otázky týkajúce sa 
predaja predmetného pozemku, Chcel vedieť či máme vyhliadnutého potencionálneho 
kupca a pod. Predseda p. Lacko na všetky jeho dotazy odpovedal priamo a aj povedal, 
že kupca sme mali minulý rok, teraz zatiaľ nie a požiadal ho, aby aj on ako člen UPS 
a odborník bol nápomocný v hľadaní kupca na pozemok v prípade, ak dôjde 
k schváleniu predaja. Je pravda, že naša požiadavka bola zaregistrovaná na ÚHA 
Žilina. Hlavný architekt mesta však ukázal p. Lackovi dokument z ministerstva 
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dopravy SR, že pokiaľ nebude ukončený tunel Višňové, na predmetnú cestu E-18 
v smere na Martin nebudú povolené žiadne stavby, ktoré by vyúsťovali na predmetnú 
cestu . P. Kasák Ján – keď sa tunel nedostavia, a my minieme peniaze za pozemok, 
ako ďalej bude výbor v budúcnosti pracovať. P. Kasák si neuvedomuje, že my nepre-
dávame stavebný pozemok, ale ornú pôdu, kde všetky inžinierske siete treba dobu-
dovať. Zároveď uviedol, že či by nebolo v terajšej situácii celé spoločenstvo – jeho 
podiely dať štátu a spoločenstvo ako také by zaniklo. P. Lacko mu odpovedal, či má 
informáciu, koľko štátne lesy platia za pozemky v národných parkoch?, táto cena sa 
pohybuje v rozmedzi 3-5€ za m3. Koľko by to bolo v našom priestore to nikto nevie 
Ale určite menej.  P. Gjabel Dušan chcel vedieť, ako máme vysporiadaný daný 
pozemok a ako bude s prípadným podpisovaním kúpno-predajnej zmluvy. Aj na jeho 
otázky odpovedal p. Lacko s tým, že v našom spoločenstve máme daný pozemok na 
IČO UPS a teda aj kúpno-predajné zmluvy podpisujú dvaja štatutárni zástupcovia na 
základe uznesenia z Valného zhromaždenia.  

- Nakoľko otázky, týkajúce sa tohto pozemku sa dookola opakovali, predseda p. Lacko 
navrhol hlasovanie za predložené uznesenie č. 1. Za predaj nehnuteľnosti hlasovalo 
413 majetkových podielov, čo predstavovalo 37,14%. Uznesenie č. 1 nebolo prijaté.

  6.Voľba Dozornej rady 
.     Predseda UPS Žilina – Trnové p. Lacko Peter oboznámil prítomných s volebnou 
kandidátkou dozornej rady UPS. Zároveň ich upozornil na možnosť zmeny navrhovaných 
nových členov dozornej rady a spôsob tejto zmeny. Nakoľko volebné lístky prítomní obdržali 
pri prezentácii, bolo im doporučené, aby po uvážení a schválení kandidátky tieto volebné 
lístky vložili do urny. 

    7.Návrh rozpočtu UPS Žilina-Trnové na rok 2022
    Návrh rozpočtu UPS Žilina-Trnové na rok 2022 prečítal predseda p. Peter Lacko.
    Po prečítaní sa spýtal pléna na doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. Keďže z pléna nebol
daný  žiadny  doplňujúci  alebo  pozmeňujúci  návrh,  dal  predseda  Peter  Lacko  hlasovať  za
jeho schválenie. 
                 Za prednesený návrh rozpočtu na rok 2022 bolo za 696 podielov čo predstavuje
62,67% podielov, proti  nebol nikto a nikto sa nezdržal hlasovania. Rozpočet na rok 2022 bol
schválený. 

    8. Vyhlásenie výsledkov volieb
. Predseda volebnej komisie p. Janka Fornerová predložila plénu výsledky tajného   hlasova-
nia  za voľbu členov dozornej rady Urbárskeho pozemkového spoločenstva Žilina – Trnové. 
.  Z uvedeného dokumentu vyplýva, že  za členov Dozorne rady boli zvolení:                           

1. Mgr. Vladimír Podhorec  .počet získaných hlasov:  .690                   
2. Valéria Danišková            počet získaných hlasov:  676,5                  
3. Štefan Belanik                  počet získaných hlasov:   690                    

     
       Ako ďalší sa podľa počtu hlasov umiestnili :
               4.  Magdaléna Smičiková     počet získaných hlasov:.  8                          

5.  Ivona Křivánková            počet získaných hlasov:   5,5                       
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9.Diskusia  
 Diskusia prebehla počas bodu 5 odpredaj nehnuteľnosti  Prihlásili sa p. Šenkár Dušan  p. 

Ján Kurhajec, Gjabel Dušan,  pán Turčan Marian a iní. Na uvedené otázky im priamo 
odpovedal predseda Peter Lacko


 Nakoľko sa nikto  ďalší z prítomných členov neprihlásil do diskusie, predsedajúci p. 

Lacko Peter diskusiu ukončil. 

     Zároveň vyzval predsedu návrhovej komisie p. Podhorca Pavla, aby prečítal návrh 
uznesenia č.2.

       10.    Návrh uznesenia č.2 z VZ UPS    
Predseda návrhovej komisie pán Pavol Podhorec prečítal návrh uznesenia č.2 z VZ UPS
Žilina  Trnove. Po jeho prečítaní  sa  predseda  p.  Lacko opýtal  prítomných,  či  má niekto
pozmeňujúci alebo doplňujúci návrh. Nikto z pléna  nemal pozmeňujúci alebo doplňujúci
návrh. 

.  Potom dal hlasovať  za  návrh uznesenia č.2. Za schválenie návrhu uznesenia bolo 696
hlasov,  čo  je  62,67  % z celkového  počtu  1112  podielov.  Hlasovanie  bolo  jednohlasné,
nezdržal  sa  nikto,  ani  nikto  nebol  proti  návrhu  uznesenia  č.2.  Uznesenie  č.2  z Valného
zhromaždenia UPS konaného dňa 10.09.2022 bolo prijaté.

  11. Záver
     Predseda pán Peter Lacko poďakoval prítomným za účasť na dnešnom jubilejnom 30 
Valnom  zhromaždení a pozval ich na malé občerstvenie. Týmto ukončil VZ UPS Žilina 
Trnove.

 V Žiline-Trnovom dňa 10.09.2022

  Predseda UPS: Peter Lacko                                       v.r..........................

Zápisnicu napísala: Helena Riháková                         v.r...........................

 Overovatelia: Valéria Danišková                               v.r..........................
                   
                         Mária Danišková                               v.r...........................
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